
東華三院馬振玉紀念中學 

行政通告 056/21-22 

取消下學期統一測驗事宜 

 

敬啟者： 

 

鑑於第五波疫情之影響，為爭取更多教學時數，本學年原訂的下學期統一測驗將會取消。

而取消統一測驗後的下學期各科進展性評估方法，請參閱附件。 

 

煩請  台端垂注，並於五月三日(星期二)或之前將已填妥之回條逕交班主任或簽妥電子

通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899與班主任或科任老師聯絡。  

 

    此致 

貴家長  

東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

 

   _________________________謹啟 

                                                    (陳妙霞) 

二零二二年五月六日 

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                    

                     東華三院馬振玉紀念中學                   班號:       

行政通告 056/21-22 

取消下學期統一測驗事宜 

 

敬覆者：本人為         班學生                      之家長，已知悉上述取消下學期統

一測驗之事宜。 

  

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

 家長簽署：                       

 家長姓名：                       

 

二零二二年     月     日 

 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Administration Circular 056/21-22 

Cancellation of the Second Term Uniform Test 
 
6th May 2022  
 
Dear Parents 
 
Due to the fifth wave of the COVID-19, the second term uniform test has been cancelled. The 
weighting of the uniform test will be redistributed. For more details, please refer to the appendix. 
 
Please kindly return the signed reply slip to the class teacher or sign the e-reply slip by 10th May 
2022 (Tuesday). Please feel free to contact the class teacher or subject teacher on 2443 9899 if 
you have any questions. 
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 
 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 
 

 


